

Notis Maklumat – Imej dan video fotografi

Notis Maklumat ini memberitahu anda apa yang dijangkakan apabila entiti sah yang merupakan ahli kumpulan korporat STMicroelectronics (ST) menganjurkan acara apabila gambar atau video termasuk anda dirakam.

Maklumat peribadi (iaitu, imej fotografi atau video anda dan jika sesuai nama dan maklumat pengenalan anda akan dikumpul) yang anda berikan sebagai sebahagian daripada acara fotografi atau rakaman video akan digunakan oleh ST untuk mempromosikan aktiviti profesional dan komersialnya, yang mungkin disediakan kepada umum pada bila-bila masa. Maklumat tersebut boleh digunakan dalam saluran digital, termasuk laman web dan media sosial yang diuruskan oleh ST, dalam media bercetak yang dihasilkan oleh atau untuk ST, seperti prospektus, panduan dan produk latihan, dan/atau dalam bahan bukan ST seperti majalah dan surat khabar, atau pada strim langsung acara. Maklumat peribadi juga boleh digunakan di sekitar premis ST, contohnya pada skrin maklumat atau papan iklan. Harap maklum bahawa rakaman video atau petikan boleh diedit untuk memastikannya ringkas, tanpa mengubah maksud apa yang anda katakan.

ST akan menggunakan maklumat peribadi anda berdasarkan kepentingan perniagaannya yang sah untuk merekod dan mempromosikan aktiviti profesional dan komersialnya.

Notis Maklumat ini akan disediakan kepada anda sebelum memperoleh maklumat peribadi anda untuk memberitahu anda bahawa kami akan memperoleh dan menggunakan maklumat peribadi anda menurut Notis Maklumat ini.

ST menggunakan rakan kongsi luar untuk berkomunikasi dan mempromosikan aktiviti profesional dan komersialnya bagi pihaknya. Oleh itu, maklumat peribadi anda mungkin dikongsi dengan agensi rakan kongsi yang terlibat dalam aktiviti tersebut.

Apabila ST menggunakan imej anda dalam talian, ini mungkin tertakluk kepada pemindahan data antarabangsa, dan kami juga mungkin berkongsi maklumat peribadi anda dengan agensi yang beroperasi di luar negara tempat tinggal anda.

Semua maklumat peribadi yang kami kumpulkan disimpan dengan selamat dan dianggap sebagai sulit.

Harap maklum bahawa kami sangat berhati-hati untuk memastikan kami mematuhi semua amalan terbaik dan undang-undang yang terpakai. Walau bagaimanapun, apabila gambar atau video telah diproses dan digabungkan ke dalam karya seni atau

produk, menarik balik gambar atau video itu akan menjadi sangat sukar dan kadangkala mustahil.

Itulah sebabnya kami bergantung kepada anda untuk memaklumkan kepada kami tentang kehendak dan pilihan anda. Apabila memasuki salah satu acara kami, anda boleh menyatakan keinginan privasi anda. Jika anda perasan bahawa gambar atau video anda telah diambil pada bila-bila masa, kami menggalakkan anda untuk mendekati pasukan foto dan video dan menyatakan hasrat anda berkenaan hak privasi anda.

Jurugambar rasmi kami akan sedapat yang mungkin meletakkan diri mereka di tempat yang boleh dilihat untuk menunjukkan niat mereka untuk mengambil gambar anda dan/atau kumpulan anda. Apabila boleh, mereka akan memusingkan skrin kamera untuk menunjukkan kepada anda gambar yang dihasilkan dan bertanya sama ada anda berpuas hati dengannya.

Walau bagaimanapun, kami faham bahawa terdapat situasi apabila anda ingin menyertai acara kami tetapi masih mahu mengelak daripada berada dalam mana-mana gambar atau video. Kami dengan hormatnya meminta anda agar memaklumkan hasrat anda kepada kakitangan kami apabila masuk. Kami akan memperkenalkan anda kepada jurugambar/juruvideo kami dan meminta mereka untuk mengelak daripada mengambil gambar dengan anda sebagai salah satu subjek utama.

Harap maklum bahawa apabila sesuatu perkara itu berkaitan dengan hak anda, terdapat perbezaan antara anda menjadi subjek utama foto, video atau anda digambarkan secara kebetulan, contohnya, di latar belakang gambar atau dalam khalayak yang lebih besar.

Jika anda mempunyai apa-apa soalan atau kebimbangan mengenai pemrosesan maklumat peribadi anda atau jika anda ingin menggunakan hak privasi data anda (cth., pemadaman, dsb.), sila hubungi Pematuhan Korporat, Etika dan Privasi di privacy@st.com.